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CONSILIUL JUDETEAN BRAILA 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila 

din data de 11 ianuarie 2024 
 
 

Dl Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

In conformitate cu prevederile legale din Ordonanta de Urgenta nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, prin adresa nr. 604/10.01.2024, transmisa fiecarui consilier judetean in 
baza Dispozitiei Presedintelui Consiliului Judetean Braila nr. 80/10.01.2024, a fost convocat 
Consiliul Judetean Braila, in sedinta extraordinara, astazi, 11 ianuarie 2024. 

Fac precizarea ca sedinta se va desfasura prin mijloace electronice, printr-o 
platforma online de videoconferinta. 

Cvorumul / participarea la sedinta si rezultatul votarii se calculeaza prin insumarea 
consilierilor judeteni prezenti sincron prin platforma online de videoconferinta, inclusiv cei 
prezenti in sala de desfasurare a sedintei. 

In urma verificarii conectarii pe platforma rezulta ca la sedinta sunt prezenti 30 
membri din 31 membri in functie. 

Lipseste dl consilier judetean Capatana Marian.   
 La sedinta au fost invitati: Directorul Executiv al Directiei Administrare Patrimoniu si 
Evidenta Bugetara, Directorul Executiv Adjunct al Directiei Administrare Patrimoniu si 
Evidenta Bugetara, Directorul Executiv al Directiei Administratie Publica, Directorul Executiv 
Adjunct al Directiei Administratie Publica, Contencios, Directorul Executiv al Directiei 
Strategii de Dezvoltare, Directorul Executiv al Directiei Tehnice si Lucrari Publice din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila. 

Asadar, in conformitate cu prevederile art. 135 alin. 7 din OUG nr.57/2019, va propun 
aprobarea urmatoarei ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea organizarii retelei scolare de invatamant 
special din judetul Braila, pentru anul scolar 2024- 2025 - initiat de domnul Francisk Iulian 
Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 
2. Proiect de hotarare privind validarea domnului comisar- sef de politie Zaharia Ionut-
Catalin, ce indeplineste atributiile functiei de inspector sef al Inspectoratului de Politie 
Judetean Braila in calitatea de membru al Autoritatii Teritoriale de Ordine Publica Braila - 
initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean Braila 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului " Reabilitare drum județean DJ 
203R, km 0+000 – km 35+530”,  a cheltuielilor legate de proiect, precum si a Acordului de 
parteneriat pentru  realizarea acestuia - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte 
al Consiliului Judetean Braila 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice(faza Proiect 
tehnic) si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii cu titlul " Reabilitare 
drum județean DJ 203R, km 0+000 – km 35+530” - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 
presedinte al Consiliului Judetean Braila 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea valorii unitare lei/kilometru aferenta sumei 
forfetare lunare si a sumei forfetare pe zi, acordata elevilor din judetul Braila care sunt 
scolarizati in alta localitate decat cea de domiciliu si nu beneficiaza de existenta serviciilor 
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de transport public - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului 
Judetean Braila 
6. Proiect de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ-teritoriale a sumelor 
defalcate din taxa pe valoarea adaugata alocate judetului Braila, destinate finantarii 
cheltuielilor privind drumurile judetene si comunale  pe anul 2024 si a sumelor estimate pe 
anii 2025- 2027 - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean 
Braila 

7. Proiect de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ-teritoriale a fondului la 
dispozitia Consiliului Judetean reprezentand cota de 6% din impozitul pe venit pe anul 2024, 
pentru sustinerea programelor de dezvoltare locala, pentru sustinerea programelor de 
infrastructura care necesita cofinantare locala, precum si pentru cheltuielile de funcţionare, 
pe care unitatile administrativ- teritoriale din judet, in mod justificat, nu le pot finanta din 
veniturile proprii, astfel cum sunt definite la art. 5 alin. (1) lit. a) din Legea 273/2006, cu 
modificarile si completarile ulterioare, si din sume defalcate din taxa pe valoare adaugata 
pentru echilibrarea bugetelor locale, pe anul 2024  - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 
presedinte al Consiliului Judetean Braila 
8. Proiect de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ- teritoriale a procentului 

de 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale si din 
sumele defalcate din taxa pe valoarea adaugata pentru echilibrarea bugetelor locale pe anii 
2025-2027 - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al Consiliului Judetean 
Braila 
9. Proiect de hotarare privind aprobarea unei plăți parțiale din contribuția bănească cu 
titlu de cotizație a Consiliului Județean Brăila la dezvoltarea activității sportive a Handbal 
Club “Dunărea” Brăila pe anul 2024 - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac presedinte al 
Consiliului Judetean Braila 
 
Daca sunt observatii sau propuneri: 
Daca nu, supun la vot ordinea de zi enuntata 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0  
 
Ordinea de zi a sedintei extraordinare din data de 11.01.2024 a fost aprobata in 
unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
In consecinta,  pentru operativitate, va propun sa trecem direct la dezbateri si deliberari. 
 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea organizarii retelei scolare de invatamant 
special din judetul Braila, pentru anul scolar 2024- 2025 
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare.  
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Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind aprobarea organizarii retelei scolare de invatamant special din 

judetul Braila, pentru anul scolar 2024- 2025 a fost aprobat in unanimitate.  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

2. Proiect de hotarare privind validarea domnului comisar- sef de politie Zaharia 
Ionut-Catalin, ce indeplineste atributiile functiei de inspector sef al Inspectoratului de 
Politie Judetean Braila in calitatea de membru al Autoritatii Teritoriale de Ordine 
Publica Braila 
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind validarea domnului comisar- sef de politie Zaharia Ionut-

Catalin, ce indeplineste atributiile functiei de inspector sef al Inspectoratului de Politie 

Judetean Braila in calitatea de membru al Autoritatii Teritoriale de Ordine Publica Braila a 

fost aprobat in unanimitate.  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului " Reabilitare drum județean 
DJ 203R, km 0+000 – km 35+530”,  a cheltuielilor legate de proiect, precum si a 
Acordului de parteneriat pentru  realizarea acestuia 
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare.  
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Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind aprobarea proiectului " Reabilitare drum județean DJ 203R, km 

0+000 – km 35+530”,  a cheltuielilor legate de proiect, precum si a Acordului de parteneriat 

pentru  realizarea acestuia a fost aprobat in unanimitate.  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice(faza 
Proiect tehnic) si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii cu 
titlul "Reabilitare drum județean DJ 203R, km 0+000 – km 35+530”  
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice(faza Proiect 

tehnic) si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii cu titlul "Reabilitare 

drum județean DJ 203R, km 0+000 – km 35+530”  a fost aprobat in unanimitate.  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea valorii unitare lei/kilometru aferenta 
sumei forfetare lunare si a sumei forfetare pe zi, acordata elevilor din judetul Braila 
care sunt scolarizati in alta localitate decat cea de domiciliu si nu beneficiaza de 
existenta serviciilor de transport public  
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
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Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind aprobarea valorii unitare lei/kilometru aferenta sumei forfetare 

lunare si a sumei forfetare pe zi, acordata elevilor din judetul Braila care sunt scolarizati in 

alta localitate decat cea de domiciliu si nu beneficiaza de existenta serviciilor de transport 

public a fost aprobat in unanimitate.  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

6. Proiect de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ-teritoriale a 
sumelor defalcate din taxa pe valoarea adaugata alocate judetului Braila, destinate 
finantarii cheltuielilor privind drumurile judetene si comunale  pe anul 2024 si a 
sumelor estimate pe anii 2025- 2027  
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 30 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ-teritoriale a sumelor 

defalcate din taxa pe valoarea adaugata alocate judetului Braila, destinate finantarii 

cheltuielilor privind drumurile judetene si comunale  pe anul 2024 si a sumelor estimate pe 

anii 2025- 2027  a fost aprobat in unanimitate.  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

7. Proiect de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ-teritoriale a 
fondului la dispozitia Consiliului Judetean reprezentand cota de 6% din impozitul pe 
venit pe anul 2024, pentru sustinerea programelor de dezvoltare locala, pentru 
sustinerea programelor de infrastructura care necesita cofinantare locala, precum si 
pentru cheltuielile de funcţionare, pe care unitatile administrativ- teritoriale din judet, 
in mod justificat, nu le pot finanta din veniturile proprii, astfel cum sunt definite la art. 
5 alin. (1) lit. a) din Legea 273/2006, cu modificarile si completarile ulterioare, si din 
sume defalcate din taxa pe valoare adaugata pentru echilibrarea bugetelor locale, pe 
anul 2024   
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
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Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Domnule presedinte, spuneti-ne si noua care au fost criteriile pentru impartirea acestor bani 
si cu ce sunt vinovati cetatenii din localitatile cu primari PNL care au fost vitregiti de sumele 
pe care le-au primit in plus primarii PSD. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Criteriile au fost aceleasi pe care dl ministru de finante Bolos, ministru PNL, a facut 
repartizarea sumelor pe unitati administrativ teritoriale. A fost folosita aceeasi formula. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Sa inteleg ca este o razbunare a Presedintelui Consiliului Judetean, respectiv a PSD pentru 
sumele care au fost directionate de la centru.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Nu este nicio razbunare, este o echilibrare.  
Domnule consilier, v-am instiintat inca din sedintele anterioare. Ce nu a dat dl ministru Bolos 
se reintoarce acum pentru o reechilibrare unitara pentru toti primarii din judet. Nu este mai 
presus un primar PSD decat un primar PNL. Toate u.a.t.-urile trebuie sa beneficieze de 
sume corecte, in mod egal, pentru dezvoltare. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Nu mi se pare echitabila impartirea pe care ati facut-o dvs. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Nu vi se pare dvs.  
Daca nu mai sunt alte discutii, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 22 
Voturi ”impotriva ”: 8  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ-teritoriale a fondului la 

dispozitia Consiliului Judetean reprezentand cota de 6% din impozitul pe venit pe anul 2024, 

pentru sustinerea programelor de dezvoltare locala, pentru sustinerea programelor de 

infrastructura care necesita cofinantare locala, precum si pentru cheltuielile de funcţionare, 

pe care unitatile administrativ- teritoriale din judet, in mod justificat, nu le pot finanta din 

veniturile proprii, astfel cum sunt definite la art. 5 alin. (1) lit. a) din Legea 273/2006, cu 

modificarile si completarile ulterioare, si din sume defalcate din taxa pe valoare adaugata  
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pentru echilibrarea bugetelor locale, pe anul 2024   a fost aprobat cu 22 voturi „pentru” si 8 

voturi „impotriva”. Au votat „impotriva” urmatorii consilieri judeteni: Basno Alexandru Vladut, 

Bucalau Alexandru,  Cortez Vasile, Dorobantu Stavarel, Lungu Danut, Necoara Anamaria,  

Pricop Cristian-Florinel, Vlad Pascale Daniela – Andreia. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

8. Proiect de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ- teritoriale a 
procentului de 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea 
bugetelor locale si din sumele defalcate din taxa pe valoarea adaugata pentru 
echilibrarea bugetelor locale pe anii 2025-2027  
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
Va spun ca si aici a fost folosita aceeasi formula de calcul a domnului ministru Bolos si 
iarasi veti  spune ca nu este echitabil. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Aici este vorba despre formula de calcul pe care a impus-o ANAF-ul.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
E aceeasi formula de calcul pe care am folosit-o si noi. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Da, dar discrepantele sunt mult mai mari la impartirea pe care ati facut-o dvs. decat la 
impartirea pe care a facut-o ANAF-ul. Uitati-va, va rog, in tabelul respectiv. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Ba nu. Luati dvs. si calculati si vedeti ca nu este asa. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Am calculat, tocmai de aceea va spun ca dvs. ati dat mai mult decat dublu pentru primariile 
PSD. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Luati in calcul si ce s-a dat anul trecut. Vorbim despre aceeasi bani, care merg pentru 
dezvoltare. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Eu vorbesc de anul acesta, nu despre ceea ce a fost anul trecut. Am inteles, acum avem 
niste vendete pentru anii trecuti, sa inteleg. Recunoasteti lucrul acesta. 
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Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Recunosc faptul ca reechilibrez toate bugetele locale. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Recunoasteti ca acum va razbunati pentru impartirea pe care au facut-o altii in alti ani. In 
acest caz inteleg aceasta discrepanta atat de mare. Nu ne spuneti ca impartirea pe care a 
facut-o ANAF-ul contine discrepante atat de mari precum impartirea pe care ati facut-o dvs. 
Este un lucru neadevarat.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Dvs. detineti adevarul absolut.  
 
Dl.Epureanu Ionel, Vicepresedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Dl Presedinte nu a facut referire la ANAF, ci a vorbit despre repartitia pe care a facut-o dl 
ministru de finante Bolos.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Puteti sa ne spuneti despre repartitia pe care a facut-o dl Bolos anul trecut? Este colegul 
dvs. de partid. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Nu pot sa va spun nimic in ceea ce nu ma priveste. Vreti sa vorbim despre istorie? Noi 
vorbim despre prezent si viitor in aceasta sedinta si ne intereseaza banii care se vor 
repartiza anul acesta. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Daca nu mai sunt si alte aspecte de semnalat, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 1 
  
Proiectul de hotarare privind repartizarea pe unitati administrativ- teritoriale a procentului de 

20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale si din 

sumele defalcate din taxa pe valoarea adaugata pentru echilibrarea bugetelor locale pe anii 

2025-2027  a fost aprobat cu 29 voturi „pentru” si o abtinere. S-a abtinut de la vot dl consilier 

Varga Vasile-Constantin.  
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Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea unei plăți parțiale din contribuția 
bănească cu titlu de cotizație a Consiliului Județean Brăila la dezvoltarea activității 
sportive a Handbal Club “Dunărea” Brăila pe anul 2024  
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Domnule presedinte, in ce consta urgenta  pentru care trebuie sa achitam acesti bani inainte 
de a vota bugetul pentru anul acesta?   Sunt si alte echipe care au nevoie de bani. Felicitam 
echipa pentru rezultatele avute, dar explicati-ne care este urgenta pentru care trebuie sa 
acordam acesti bani la nici macar jumatate de luna de la inceperea noului an, bugetul 
nefiind nici macar creionat?  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Urgenta consta in faptul ca echipa pleaca in deplasare in Germania si trebuie sa achite 
biletele de avion si de altfel toate cheltuielile de deplasare. Mai are de asemenea inca o 
deplasare in Franta. In asta consta urgenta pentru care supunem aprobarii acesti bani in 
cuantum de 1/12. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Suma este de 1.100.000 lei, corect? 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Da. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Am inteles, dar necesitatea unor bilete de avion de 1.100.000 lei mi se pare enorm de mult. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Este conform legii. 
 
Dl Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Am inteles ca este conform legii, dar noi dam mai mult decat au dansii nevoie, nu? 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Asa spune legea, nu trebuie neaparat sa cheltuie toata suma. 
 
 
 



10 
 

Dl Lungu Danut, consilier judetean: 
 
Aceasta este suma maxima care se poate acorda. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Daca nu mai sunt alte discutii, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 27 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 3 
  
Proiectul de hotarare privind aprobarea unei plăți parțiale din contribuția bănească cu titlu de 

cotizație a Consiliului Județean Brăila la dezvoltarea activității sportive a Handbal Club 

“Dunărea” Brăila pe anul 2024  a fost aprobat cu 27 voturi „pentru” si 3 abtineri. S-au abtinut 

de la vot d-nii consilieri Basno Alexandru Vladut, Bucalau Alexandru si Lungu Danut. 

 
         *      
                                                            *          * 

 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
 Epuizandu-se materialele inscrise pe ordinea de zi, declar inchise lucrarile sedintei 
extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 11 ianuarie 2024. 
 
 
 

Intocmit, 
Hazaparu Marinela 

 

 
 
 
 
           PRESEDINTE,             SECRETAR GENERAL  

      AL JUDETULUI,  
 
   Chiriac Francisk-Iulian               Priceputu Dumitrel  
 
 
 
 
 
 
 
P.V. 2 ex. 


